

## 《田家炳中華文化中心通訊》投稿須知

由香港都會大學田家炳中華文化中心出版之《田家炳中華文化中心通訊》為半年刊，每年3月及9月出刊，全年徵稿及收稿，各期專題截稿日分別為1月31日及7月31日。

本通訊歡迎任何與中華文化相關之文章，通訊內容分為「專題文章」及「一般評論」，每篇文章以1000至2000字為度。

投遞本通訊之文稿以中文或英文撰寫，屬於與中華文化相關之原創性評論文章，且不得同時投遞或發表於其他刊物。

本刊不負責來稿內容之著作權問題（例如圖片、表格、照片和長篇引文等），作者需自行取得著作權擁有者之同意。來稿如有涉及抄襲、剽竊、重製、侵害等問題，或發生侵害第三者權利之情況，概由投稿者負擔法律責任，與本刊無關。

本刊對於來稿之文字有刪改權，如不同意刪改者，請於來稿說明。如需修改，編輯將不作另行通知。

獲採用之文章，將致贈該期通訊5本，不另支付稿酬。

撰稿及注釋格式請參考臺灣《中國文哲研究集刊》體例。

來稿請以Word檔編輯，投遞至：

「香港九龍何文田忠孝街81號香港都會大學賽馬會校園E座11樓  
《田家炳中華文化中心通訊》收」，  
或以電子郵件附加檔案方式寄至：[tkpccc@hkmu.edu.hk](mailto:tkpccc@hkmu.edu.hk)；

如有查詢，請以電郵向楊女士 [wvsyeung@hkmu.edu.hk](mailto:wvsyeung@hkmu.edu.hk) 聯絡。

## **Submission Guidelines of *The Newsletter of Tin Ka Ping Centre of Chinese Culture***

*The Newsletter of Tin Ka Ping Centre of Chinese Culture* is published by the Tin Ka Ping Centre of Chinese Culture (TKPCCC), Hong Kong Metropolitan University (HKMU). It is a biannual newsletter that serves as a platform for Chinese cultural exchange. The Newsletter is published in March and September, and we welcome submissions year-round. The deadlines for both issues are 31 January and 31 July respectively.

We welcome any feature articles and general commentaries about Chinese culture. Each article should be between 1000 and 2000 words.

The article should be written in either Chinese or English, and it should be original critical writing. Please note that we do not accept simultaneous submissions.

The Newsletter shall not be held liable for copyright violations. The author is responsible for securing written permission to reproduce all copyright materials, including illustrations, photos and long citations. The author shall bear full responsibility for all legal consequences if violations occur, instead of the *Newsletter*.

The *Newsletter* reserves right to edit all manuscripts submitted without any prior notice. The author should inform us if this is not acceptable.

If your article is selected to be published in an issue, you will be given 5 copies of that particular issue as a token of appreciation. No remuneration will be offered.

Please refer to the link below for the formatting and referencing guide.  
[https://www.chicagomanualofstyle.org/tools\\_citationguide.html](https://www.chicagomanualofstyle.org/tools_citationguide.html)

All manuscripts must be written in Microsoft Word format and submitted by mail to the following address:

### ***Newsletter of Tin Ka Ping Centre of Chinese Culture***

11/F, Block E, Hong Kong Metropolitan University, Jockey Club Campus, 81 Chung Hau Street, Ho Man Tin, Kowloon, Hong Kong.

Or as an email attachment to [tkpccc@hkmu.edu.hk](mailto:tkpccc@hkmu.edu.hk).

Should you have any enquiries, please email Ms. Yeung at [vwsyeung@hkmu.edu.hk](mailto:vwsyeung@hkmu.edu.hk).